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Platges de qualitat?

J
ust el mateix dia que a Brusel'les es
lliuraven les banderes blaves a les
millors platges de la Unió Europea

l'emissari submarí de Benicarló perdia 
com si es tractara d'un geiser- merda pel
camí. La malmesa Platja de la Mar Xica,
que no ha estat reparada ni regenerada
després dels temporals, veu ara com la
bruticia s'aboca sense control a escas
sos metres d'on se solia banyar la gent,
extenent-se la taca en direcció cap a
Vinaròs.

Que l'actual depuració de les aigües
residuals no és com marca la legislació
tots ho sabem. Que l'emissari no funcio
na correctament també. Ara cal, que les
autoritats municipals reaccionen immi
nentment per tal de posar una solució al
problema que pateix aquesta plalja. La
població no es pot permetre una platja
en un estat penós i damunt, amb les
seues aigües de bany contaminades.

Des de la Veu exigim a les administra
cions pertinents que posen fi a la trista
situació existent a la entranyable platja

. de la Mar Xica. De passada que també
solventen els constants problemes que
pateixen les infrastructures a cada tem
poral i que, com no, depuren l'aigua que
aboquem a la mar correctament.
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El BLOC
DENUNCIA QUE

L'EMISSARI
ABOCA SENSE

CONTROL
JORDI MAURA

L'emissari submarí de Beni
carló s'ha partit a escassos
5 metres de la platja i
aboca sense control resi
dus a la Platja de la Mar
Xica, segons va denunciar
dimecres el Bloc Naciona
lista. Han sigut diversos els
veïns de la zona que han
fet arribar la seua queixa i
preocupació davant de l'a
bocament continuat durant
diverses setmanes de brutí
cia en la zona, evidentment
deteriorada després dels
últims temporals. A escas
sos metres de la fuga es
troba ubicada la planta de
pretractament, responsable
de realitzar un filtrat simple
dels residus abans d'abo
car-los directament al mar.

El Bloc en un escrit a l'al
calde pregunta perquè no
s'han pres mesures per a
solucionar la fuga o senya
litzar la platja perquè ningú
entre a l'aigua. L'emissari
submarí es troba parcial
ment obstruït i ha perdut

residus a escassos metres
del litoral en nombroses
ocasions, pel seu deficient
funcionament. En l'actuali
tat és visible una taca
marronosa que s'aguditza
cada vegada que les bom
bes d'impulsió de la planta
es posen en funcionament,
mostrant una imatge que
perjudica la qualitat de les
aigües i a la de les platges
de la població. Per a l'edil
Francesc Xavier Rodríguez
"es tracta d'un problema
de salut pública que ha
de ser abordat immedia
tament per les autori
tats". Segons Rodríguez
"més trist encara és que
els veïns opten per acudir
al Bloc per a denunciar
els fets, ja que els popu
lars demostren un preo
cupant passotisme que
perjudica als interessos
de la ciutaf'.

L'edil troba il· lògic que la
recent visita d'autoritats i
tècnics per a constatar els
problemes del dic de lle
vant i port foren incapaços

de veure aquest problema
"caldria que, si els
sobren alguns milions i
esforços, compraren un
poc de pegamint per a
taponar el forat de l'emis
sari submarí", va dir, alho
ra que va reclamar que s'a
gilítzara la construcció de
l'estació depuradora de la
població. La Platja de la
Mar Xica ja va evidenciar
una mala qualitat de les

JORDI MAURA

seues algues de bany
segons els anàlisi practi
cats pel Ministeri de Medi
Ambient el passat any. En
l'actualitat Benicarló dispo
sa d'una bandera blava per
a la Platja del Morrongo. El
BNV ha denunciat reitera
dament l'abocament de
residus orgànics a través
del col, lector de pluvials on
hi ha connexions il'legals al
mateix.

Per als edils nacionalistes la solució ha de ser ~rgent perquè es tracta d'un
problema de salut pública. Reclamen que s'agilitze la construcció de l'EDAR

QJ8DGAuÓI .~.~
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El PSOE insta a la Conselleria declarar a la
Tossa com a Espai Natural Protegit

JORDI MAURA

JORDI MAURA

La Comissió Executiva del
PSOE de Benicarló va
denunciar la modificació
del Pla General d'Ordena
ció Urbana encoberta en
una simple revisió. Per al
vicepresident de l'executi
va del PSPV-PSOE, Vicen
te Piñana, "després de 16
anys és necessària una
revisió exhaustiva i con
sensuada del document".
L'actual modificació propo
sada pel PP "deixa una
qualificació idònia del sòl
perquè els urbanitzadors
puguen campar al seu
gust". En aquest sentit va
recordar la reserva de car
xofes amb denominació
d'origen què també "es
reserven el dret a decidir
sobre la seua urbanitza
ció".

El PSOE considera que
el "pp ha perdut l'oportu-

nitat d'ordenar completa
ment la zona sud de la
població fins el Barran
quet" en desenvolupar
lentament i il· lògicament el
PGOU "i apartar-se del
codi urbanístic plantejat
pels socialistes". Per a
Utiliano Martínez, membre
de l'executiva "el Pla
d'Homologació no està
d'acord amb la normativa
valenciana que tracta de
protegir la major riquesa
de Benicarló, el seu sòl".
El PSOE pretén definir el
model de ciutat, augmentar
el sòl destinat a Vivendes
de Protecció Oficial i una
intervenció en els PAl per
què es protegisca als xico
tets propietaris.

El PSOE de Benicarló
presentarà en el Ple de la
pròxima setmana una
moció sol· licitant la sus
pensió de la tramitació del
PAl la Tossa pels seus

valors naturals i culturals,
instant la Conselleria a
declarar aquest paratge
com a Espai Natural Prote
git.

AL·LEGACIONS DE
SALVEM LA TOSSA
D'altra banda, l'entitat Sal
vem la Tossa ha expressat
la seua satisfacció per la
resposta popular davant de

la problemàtica originada
en la construcció d'un
camp de golf i urbanitza
cions en aquest entranya
ble paratge d'impressio
nants vistes. L'entitat va
presentar més de 2.600
al'legacions "exposant
incorreccions i il· legalitats"
arreplegats en els docu
ments exposats d'homolo
gació.

Envia'ns els teus comunicats a laveudebenicarlo@eresMas.com

Terrazahar falseja les seues necessitats hídriques
per a fer possible el camp de golf

JORDI MAURA

L'empresa Terrazahar
Golf ha modificat els
estàndards de necessitats
d'aigua potable en el seu
nou estudi d'impacte
ambiental. L'informe con
sidera ara uns consums
de 3,5 milions de litres al
dia per al complex, uns
300 litres per habitant i dia
i una unitat familiar de tres
habitants per vivenda,
quan al juny del 2001 afir-

mava que l'estàndard era
de 4,2 habitants per viven
da i 400 litres per habitant
i dia. La finalitat d'aquesta
modificació és garantir-se
el servei d'aigua sense
comprometre els de la
resta del municipi, abans
de la requalificació. D'a
questa manera, es passa
d'un consum anual de
2,25 hectòmetres cúbics a
1,3.

El Pla Hidrològic del
Xúquer fixa per a tot el

sistema Sénia-Maestrat
fins l'any 2008 un incre
ment en el consum urbà
de 9,3 hectòmetres
cúbics. Segons al'leguen
els afectats, el consum
destinat a la Tossa suposa
la quarta part en el segon
supòsit i el 14% en el pri
mer. Així mateix, denun
cien que l'ajuntament "ha
modificat expressament
el PGOU per a incloure
un projecte de les matei
xes característiques que

el presentat per Terraza
har". Algunes de les tres
mil al, legacions presenta
des denuncien que el pro
jecte d'homologació quali
fica al poblat del Puig de
la Nau com a sòl no urba
nitzable d'especial protec
ció, un tractament que no
se li dóna a la Tossa, per
la qual cosa demanen que
la Impacte Ambiental de la
Generalitat impedisca la
proposta de requalificació.
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El nostre company Rambla

local e
PSPV-PSOE*

Fa a penes uns dies vam
acomiadar el company Juan
Vicente Rambla, exalcalde
socialista de Benicarló. En
el seu últim adéu va estar
acompanyat dels seus fami
liars, dels nombrosos amics
que va saber guanyar-se al
llarg de la seua vida, de
companys i companyes
socialistes vinguts de totes
parts de la Comunitat Valen
ciana, entre ells l'expresi
dent de la Generalitat, Joan

Lerma, i de centenars de
persones de Benicarló, que
van voler testimoniar-li la
seua estima, el seu respec
te i la seua consideraCió.

Juan Vicente Rambla, als
que li vam conéixer perso
nalment i vam compartir
amb ell ideals i un projecte
de canvi i modernització per
a la seua ciutat, ens ha dei
xat una empremta inesbo
rrable en el temps, però no
sols a nosaltres, també per
a Benicarló, la seua gran
passió, perquè ell ja forma

part de la nostra història
local.

Per experiències no molt
llunyanes en el temps, en el
nostre partit sabem bé que
la història l'escriuen els ven
cedors i que la memòria és
mal'leable, per això els seus
companys, i molts de què el
van conéixer, no ens vam
resignar que no es conega
en tota la seua dimensió la
figura d'aquest benicarlando
irrepetible en la seua huma
nitat, la seua capacitat de
treball i fermesa de convic-

cions, i molt menys que es
desvirtue la seua obra.

Ara, nosaltres, els que
ens hem quedat per a recor
dar-li, tenim l'obligació de
seguir la seua labor i el seu
exemple. Ha arribat l'hora
d'eixugar-se les llàgrimes,
alçar el cap i mirar cap al
futur perquè això és el que
Juan Vicente haguera volgut
que férem.

Fins sempre company
Rambla.

*COMISSIÓ EXECUTIVA
LOCAL DEL PSPV-PSOE

r----------------------------------------~

Comiat a Juanvi Rambla
Juan Vicente Rambla, que fóra alcalde socialista entre els
anys 1987 a 1991, va ser acomiadat la passada setmana a
Benicarló. Companys de professió, amics i càrrecs del PSOE
van assistir a la missa funeral que es va celebrar en la parro
quial de Sant Bertomeu. Alcaldes de distints partits de les
comarques de Els Ports i el Maestrat al costat de regidors del
consistori benicarlando van acompanyar a la família en
aquests difícils moments. L'actual síndic socialista a les
Corts Valencianes, Ximo Puig o l'anterior president Joan
Lerma així com diversos diputats provincials d'aquesta for
mació també van estar presents en el funeral.

La població va rebre amb consternació la notícia de la
mort de què fora l'anterior alcalde de Benicarló. Rambla
arrossegava des de finals dels anys 80 una malaltia que va
marcar la seua continuïtat en la política local. En els últims
anys compartia bufet d'advocats amb el regidor d'Urbanis
me, Juan Antonio Mañà i formava part de l'Aagrupació d'Ad~

vocats del Maestrat.L -_- ~ ~

El BLOC del Maestrat al Consell Nacional

JORDI MAURA

El Bloc Nacionalista de
Maestrat-Ports disposa de
dos nous membres de la
comarca al Consell nacio
nal d'aquesta formació polí
tica. Així, el benicarlando
Vicent Coll i Àlex Vilanova,
de 26 anys i nascut a La
Jana s'incorporen al màxim

òrgan entre congressos d'a
questa formació, responsa
ble entre altres de ratificar
les decisions de l'executiva.
La comarca, que es va pos
tular com a crítica amb la
gestió del seu secretari,
Ferran Puchades, va valo
rar com a positiva la incor
poració d'una nova persona
de la comarca en el Consell

Nacional. Segons el secre
tari comarcal, Ximo Pitarch,
"amb aquesta incorpora
ció, el Bloc ha guanyat en
territorialitaf'. Del resu Itat
del Conwés Pitarch va des
taca( ''l'~posta pel con·
sens", tot i el seu manifes
tat descontent amb la gestió
de Puchades. Aquesta for
mació donarà compte dels

resultats als militants e~ e'l
pròxim congrés de les
comarques del Maestrat i
Els Ports, previst per al dia
15, data en què donaran
"l'espenta definitiva a;
nivell organitzatiu per a
preparar moltes llistes de
cara a les pròximes elec
cions locals i autonòmi·'
ques", van indicar.
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Els pescadors del País Valencià
DEMANEN L'ORDENACIÓ DEL GOLF DE SANT JORDI

JORDI MAURA

Les Confraries de pesca
dors del País Valencià i
Catalunya, reunits dimarts a
Benicarló, van destacar la
necessitat d'abordar de
manera conjunta l'ordena
ció del golf de Sant Jordi,
situat enfront del Delta de
l'Ebre, on pesquen en l'ac
tualitat les embarcacions de
cércol d'estes comunitats. A
la zona acudeixen pesca
dors del litoral Mediterrani,
produint-se les lògiques fric
cions davant tal acumulació
d'embarcacions pesqueres
forànies que han de com
partir recursos i serveis amb
les de la zona. En aquest
sentit, diversos ports pes
quers del Delta s'han
demostrat incapaços d~ab

sorbir la demanda de gel
necessari per a conservar el
peix.

El president de les Con
fraries de la província de
Castelló, Salvador Orera,

va reclamar "una ordena
ció del golf de Sant Jordi,
semblant a la del golf de
Lleó, fixant-se qui ve i
com". Per a Orera, el sec
tor factura en tota la provín
cia més de 5.000 milions de
pessetes anuals, una xifra
important "que requereix
la reivindicada regulació
per a evitar noves fric
cions". A la reunió van acu
dir, a més dels responsa
bles de totes les confraries,
el Director General de
Pesca de la Generalitat de
Catalunya i el seu homòleg
valencià, José Fernando
artà, entre els que segons
"no hi ha lluites ni fric
cions sinó la voluntat
d'ambdós d'evitar-les",
van assegurar. En aquest
sentit van abordar la possi
bilitat d'establir un sistema
de reunions periòdiques o
conveni semblant a l'exis
tent entre les confraries de
pescadors valencianes i les
de les Illes Balears, que es

troben cada sis mesos.
D'altra bandé!, les confraries
de pescadors han rebutjat
la proposta del Ministre d'A
gricultura i Pesca europeu,
F. Fishcler, de retirar els
fons comunitaris al sector i
apostar per una reconversió
a fons de la flota de la Unió
Europea. En aquest sentit
els països riberers medite
rranis (França, Itàlia, Grècia

JORDI MAURA

i Espanya) transmetran la
seua unànim posició en
contra de la retirada, fent
arribar el seu malestar al
Consell de Ministres, que es
reunirà dilluns que ve. A les
comarques de Castelló
viuen aproximadament un
miler de persones d'aques
ta modalitat de pesca, que
sobreviu en part, gràcies a
aquestes ajudes.'

El PSOE demana ampliar les voreres
d'emergència de la carretera a Càlig

JORDI MAURA

María Teresa Burguillo
(PSOE) ha recordat la
necessitat d'adaptar i millo
rar els accessos al Polígon
Industrial 'El Collet', de pro
moció pública i a què s'ac
cedeix per la carretera de
Càlig, de traçat perillós i
sense voreres d'emergèn
cia. La portaveu socialista
va insistir a l'equip de

govern de la necessitat de
realitzar totes les gestions
siguen necessàries per a
ampliar els voreres d'e
mergència d'aquest vial
que condueix a la veïna
població i suporta un elevat
trànsit rodat durant moltes
hores del dia.

Jaime Mundo va explicar
a la portaveu socialista que
la problemàtica va ser tras
lladada al director general

d'Indústria, José Monzonís,
en la seua recent visita al
polígon i que "hi ha un prin
cipi d'acord per a iniciar les
obres que està pendent de
les expropiacions". L'actua
ció en aquesta zona podria
realitzar-se a càrrec de les
quotes d'urbanització
corresponents i de comú
acord.

El consistori i la Conse
lleria d'Innovació i Competi-

tivitat es troben en l'actuali
tat treballant en la planifica
ció d'una III Fase per al
Polígon Industrial 'El
Collet', una vegada el 80%
del sòl ha estat reservat per
a les empreses. Així mateix
en el present any el polígon
industrial participarà en el
programa d'adequació de
Polígons industrials ja con
solidats on es poden millo
rar els serveis bàsics.
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III Exposició
d'art infantil

El moble genera el
30% dels ingressos
totals de la comarca

regidor de cultura Francisco
Flos en representació de
l'Ajuntament de Benicarló.

L'exposició ha tingut una
gran presència de públic,
tant per part de les famílies
dels alumnes com per part
dels mateixos xiquets i
xiquetes que van visitar-la
com una activitat escolar
més.

Va ser clausurada el diu
menge 26 de Maig. Espe-
rem que puga tindre conti
nuïtat.._..

*SEMINARI
D'EDUCACIÓ INFANTIL

SEMINARI*

El passat dimecres dia 22
es va obrir l'exposició d'art
infantil que organitza el
seminari d'Educació Infantil
de Benicarló al saló d'expo
sicions de la Caixa Rural.

A l'acte van assistir els
membres dels claustres de
professors, representants
de les AMPES, a més a
més van comptar amb la
presència de l'inspector de
zona Mario Puig, l'assessor
d'Infantil del CEFIRE de
Vinaròs Evarist Monfort i el

JORDI MAURA

El director general d'Indús
tria, José Monzonís, va
aprofitar la seua visita a les
poblacions amb major
caràcter industrial del Maes
trat per informar de les
noves infraestructures i
inversions en nous ramals
per a gasificar el triangle
Sant Mateu-Vinaròs-Beni
carló -amb un cost de 3'6
milions d'euros- i l'adequa
ció de Polígons industrials ja
consolidats, com el d'Abasti
ments de Benicarló. El res-
ponsable d'Indústria va
explicar que considera
aquesta àrea del nord de la
província com un Àrea
Industrial Estratègica, una

de les tres que es contem
plen a les comarques de
Castelló. En aquest sentit va
situar al Maestrat en la posi
ció 18 de les 34 comarques
valencianes en quant a dina
misme empresarial a partir
de xifres com les inversions
realitzades i producció. Mon
zonís va assegurar que el
moble genera el 30% dels
ingressos totals de la comar
ca, xifra semblant a l'oferida
per la indústria química.

El director general d'In
dústria va augurar un gran
futur al sector de la fusta,
representat en l'Associació
d'Empresaris del Moble del
Baix Maestrat i la seu d'Aidi
ma de Benicarló. En aquest
sentit va vaticinar un creixe-

ment continuat de les expor
tacions en el present any
superior al de la miijana, que
se situa en el 2%.

RESIDUS
Segons va explicar Vicent
Gellida, president de l'A
CEMBM, "hi ha un escru
polós respecte per la nor
mativa europea en matèria
mediambiental", en aquest
sentit va explicar "s'ha
avançat molt en un any i
de les previsions d'eco
parc plantejades amb
Vaersa hem optat per la
proposta de Rimasa, que
retira, gestiona i recicla els
Residus Tòxics Perillosos
(RTP), de manera que hem
eradicat les fogueres

negres ja no contami-
nem".

Gellida va explicar que
s'ha firmat un conveni al
costat dels fabricants de la
Sénia, ambla companyia
catalana Coenergia, qui en
una acció ulterior aprofitarà
aquesta biomassa per a pro
duir energia amb un menor
cost per al sector del moble.
La resta de residus inerts 
els c1àssics- com cartó o
vidres "s'integraran en en
el Pla Zonal de Residus de
manera que tinguen un
tractament previst en les
noves plantes que es van
a construir", va assegurar
el president de l'Àrea Zonal,
l'alcalde de Benicarló.
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Per nomé
pots arrit
tots eis b
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31 de me

El consistori de Benicar
instàncies de la Coput, ha
un informe pel qual qualifica
pliació d'una empresa pirotè
benicarlanda ubicada a Càli~

"negativa" per als interesse
terme de Benicarló, en el set
"limitar les seues competè
en matèria de planejamE
redactar o en tramitació'
aquesta zona, encara qu
terme de Benicarló, en el pé
conegut com la Tossa, hi I
projecte urbanístic presentat
consistori que pretén consn~

camp de golf i urbanitzaciér
a albergar fins a 14.000 pe
L'empresa pirotècnica, que v
cionant amb un escrupoló~

pecte de la legalitat des I

anys, va presentar al'legc
posant de manifest el risc e
dita actuació urbanística ir
per la seua proximitat als r

rins de l'empresa. La mel
Pirotècnia Tomas, SL, va sol
la declaració d'interés comI
per ampliar el seu taller de pi
nia al terme municipal de C

Un decret
considera que

l'ampliació de la
pirotècnia pot
resultar lesiva

laveudebenièarlo@eresmas.com 667.62.25.86 964.47.56.98
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...EXPRESAR-TE?

T'AGRADA LLEGIR?

és la llibreta d'estalvi en
català, o bé no n'hi ha, o
s'han acabat,etc.

Pense que és bo que la
població catalana més
sensible al tema lingüístic,
sàpiga que ens està suc
ceïnt i com estan maltrac
tant la vostra pròpia llen
gua al País Valencià. Si
ben és cert que no hi ha
una consciència tan este
sa com passa a Catalun
ya, la minoria conscien
ciada valenciana dema
nem una solidaritat a la
població catalana.

Què sàpigueu qui son
els veritables enemics de
la nostra cultura i llengua i
que els tenim a casa.
Reflexioneu, on poseu els
diners i on aneu a com
prar. Potser així no sereu
còmplices d'un genocidi
cultural i lingüístic que vos
mata també a vosaltres.

ARA TENS L'OPORTUNITAT

Preguntar per Sussanna Anglés: 964.49.23.96

"No hem de perdre la fe amb la humanitat, que és com l'oceà que no
s'embruta perqué algunes de les seues gotes ho estiguin"

Mahatma Gandhi.

COMUNICAR-TE, CONVERSAR, ESCOLTAR ...

Humiliació

o centrals

EL CÒMIC DE XAVIER BURRIELI
Aquesta setmana descansa

Cedim l'espai a Forges

Crec convenient informar
pels mitjans de comunica
ció a la ciutadania catala
na la política lingüística
que estan portant a terme
les empreses catalanes a
les nostres terres i aques
ta política es resumeix de
la següent manera:
HUMILIACiÓ I MARGINA
CiÓ.

En el que respecta a
l'ús de la llengua que ens
uneix, les empreses cata
lanes que s'implanten ací,
entitats bancàries com "La
Caixa", "Caixa Catalun:
ya", supermercats com
"Caprabo", etc, ens dei
xen a la ciutadania que
volem viure en la nostra
llengua en completa mar
ginació i humiliació. Pel
que respecta al meu cas
en particular, he de dema
nar continuament tenir
una cosa tan simple com
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L'ESPIFIADA DE LA SETMANA
Pel que he llegit a la crònica deia
darrera pàgina, els seus "acreditats"
no van agafar cap avió cap a Rio de
Janeiro, i m'ha semblat deduir que el
partit es va jugar a Barcelona. Normal
ment l'equip amfitrió es posa al davant
(com es pot veure a l'acreditació que
il·lustra la crònica) ja que juga a casa.

oblit, a un descuit, a un oblivió que, vist
el que he vist, sembla totalment inten
cionat. Amb el seu proverbial do de la
ubiqüitat, envia dos dels més impre
sentables col'laboradors del seu set
manari a seguir un partit d'una selecció
que ja em dirà vosté què té a veure
amb el nostre poble a l'hora que deixa
amb un pobre comentari la gran fita
aconseguida per l'equip de la capital de
l'estat i que va ser tan solemnitzada
entre nosaltres. Com diria un castís "se
te ha vista el plumero". L'explosió
d'alegria que va suposar la consecució
de la "novena" no té precedents a la
història local ni mundial. I vosté passant
del tema. Caldria, de tant en tant, que
es mirara una mica pels voltants, veure
què fan els altres: acurades i i!-lustra
des entrevistes, amplis reportatges
fotogràfics, assenyats comentaris... és
a dir, informació completa i objectiva
sobre un tema que ens afecta a tots tan
de prop i amb unes conseqüències per
al nostre poble que encara és massa
d'hora per a avaluar. Per si no en tenia
prou amb això, li he de recordar que
estem parlant de l'equip del nostre pre
sident autonòmic i del nostre president
estatal, quasi res.

M'ha costat déu i ajuda esbrinar la
il· lustració de l'article setmanal de Pere
Bausà. Primer dubtava entre el disseny
de la piscina del camp de golf, entre el
plànol d'un camp de golf futurista i el
detall d'un forat dels que hi ha als
camps de golf. Quan ja havia decidit
que es tractava d'un dibuix abstracte,
sense una relació aparentment directa
amb el tema setmanal, he tingut la ins
piració en anar a rentar la roba. Per
enèssima vegada, senyora García,
podrem veure algun dia una subtitula
ció decent als peus de les i!-lustracions
del seu setmanari?

Torno a preguntar: tornarà Tolito?

AIXÒ el que vaig saber llegir en l'ante
rior número de la seua revista, el 335.

Podria començar i acabar aquest
comentari setmanal amb la soferta
frase feta, de clares connotacions fote
dores, que diu "sense comentaris".
Però he pensat que no ho faré i que sí
que escriuré alguna cosa. Què vol que
li diga, senyora Garcia? La meua rela
ció amb el seu setmanari ha esdevin
gut més morbosa que pràctica. Tinc
autèntic "mono" setmanal. Em sembla
que la dependència està esdevenint
malaltissa i obsessiva. Em surt de dins
la necessitat de dir el que penso cada
setmana, encara que siga per a fer llo
ança d'algunes coses que no em sem
blen tan dolentes. Per això que m'ha
sorprés (és un dir) l'enquesta que ha fet
fer. No hi ha paraules. A veure si ho
entenc. Han entrevistat cent persones,
que suposen aproximadament un 0,70
per cent dels votants del nostre poble.
No hi ha abstencions, ni vots en blanc,
ni percentatges de vot, ni dades tècni
ques, ni res. Això que han fet vostés no
ho supera ni Sigma dos, ni Gallup, ni
l'Institut d'Estadística. A més a més es
jacten que la majoria de les vegades
han coincidit amb els resultats finals (a
veure, una enquesta al respecte),
suposo que amb la mateixa fiabilitat
que Rapel pot encertar una primitiva o
la Pitonisa Lola pot avançar el volumde
la collita mundial de kiwis de l'any 2005.
Però la cosa que més ha sorprés han
estat els resultats finals. Si no tenia
prou amb el fet que hi ha gent que diu
que vostés són l'òrgan d'expressió
d'una força política que té el mateix
nom que una llibreta de la qual es
poden arrencar els fulls fàcilment i que
es pot comprar a les papereries, ara
presenten una enquesta d'elaboració
pròpia a la qual, curiosament, surt com
a màxima beneficiada aquesta forma
ció política. I els altres? Debacle total,
no els salva ni el telèfon de l'esperança.
Això sí, si arriben a encertar els resul
tats a un any vista, seré el primer a feli
citar-los per la seua clarividència, no
faltaran les paraules dà reconeixement
ni escatimaré lloances i congratula
cions.

Deixant de banda el tema de la set
mana vull fer menció, novament, a un

..-----------------------------------------------..-...-..-...--------------------------------------------------------------------------.,
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Anuncia't

ho va posar en coneixement del
municipi colindant, a fi de concedir
audiència a l'Ajuntament de Beni
carló perquè emetera un informe
si ho considerava oportú. Després
d'haver sol· licitat l'esmentada
declaració d'interés comunitari en
els anys 1993 i 1997 i haver-la
aconseguit sense objeccions d'es
tos dos consistoris, són ara els
informes tècnics municipals de
Benicarló i un decret d'alcaldia els
que posen a la popular empresa
benicarlanda aquesta objecció.
Per a informar desfavorablement,
l'informe es recolza en la insufi
cient referència a la situació urba
nística de Benicarló i a la seua
afecció sobre el futur desenvolu
pament territorial del municipi. La
mercantil passeja el nom de Beni
carló en tots els espectacles
pirotècnics . com piromusicals,
mascletades i altres exhibicions.
El passat ~Ú1Y va obtenir el segon
premi en el Concurs Internacional
de Pamplona, el primer en el XXXI
Concurs Internacional de Focs de
la Costa Brava.

L'Associació Salvem la Tossa
organitza el I Cicle de Conferèn
cies com a punt de trobada i refle
xió al voltant de les transforma
cions mediambientalas que pot
sofrir el nostre terme en els pro
pres anys. La primera d'elles serà
a càrrec de l'higròleg Antoni Cani
cio amb el tema: L'aigua com a
recurs, és celebrarà el proper
divendres 7 de juny, a les 20.30
hores, al saló d'actes de la Caixa
Rural de Benicarló.

En properes xerrades tratarem
temes com: La importància de les
vies pecuàries, la regeneració de
la vegetació mediterrània després
dels incendis, les transformacions
agràries i el seu impacte en l'en
torn i el cicle finalitzara en una
taula rodona.
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ECOLOGIAI
Infraestructures i inundacions (1)

LA VEU DE BENICARLÓ
31 de maig de 2002

Pere Bausà
i Arlandes

Una inundació es pro
dueix quan la capa
citat de desguàs

d'aigua d'una zona és cla
rament insuficient. Un riu,
rambla o barranc recullen
l'aigua que cau en un terri
tori -conca de drenatge- i
la duen a la mar o a una
altra forma d'evacuació
d'aigües de major entitat.
Sovint trobem sèquies de
desguàs que tenen per
funció la canalització dels
escorriments caiguts en un
àrea determinada. Les
inundacions poden tenir
causes naturals com l'ex
cés de precipitacions, la
fusió de les neus, pujada
de la mar... , o antròpiques
com el trencament d'una
presa, desforestació, urba
nització d'àrees extenses,
pràctiques agrícoles inade
quades, canalitzacions o
vies de comunicació m'al
dissenyades,

El PATRICOVA (Pla
d'Acció Territorial sobre
prevenció del Risc d'Inun
dació en la Comunitat
Valenciana) en la seva car
tografia determina el risc
d'inundació a partir de la
freqüència -temps de
retorn- i de la magnitud o
nivell de calat - altura asso
lida per l'aigua-. S'establei
xen 6 graus o nivells de
risc d'inundació per combi,.
nació de tres intervals de
freqüència - menys de 25
anys, de 25 a 100 anys i
més de 100 anys- i dos de
calat -més o menys de 80
cm.,-, La part del terme de
Benicarló amb un nivell de
risc d'inundació més alt és
la zona de la rambla d'Al_
calà o Barranquet que va
des de la N,..340 fins a la
desembocadura. Les
terres veïnes a la rambla
assoleixen un risc d'inun
dació grau 3: hi ha una pro-

babilitat significativa que
en menys de 25 anys
aquesta zona es cobrisca
amb una làmina d'aigua de
menys de 80 centímetres.
El PATRICOVA -elaborat
en 2000- preveu mesures
estructurals per reduir el
risc en aquesta zona que
no s'han realitzat encara.

Les grans infrastructu
res sovint han agreujat els
efectes de les inundacions
per barrar el pas a l'aigua.
L'autopista Al i la via del
tren van retenir l'aigua alli
berada pel trencament de
la presa de Tous a l'octubre
de 1982 i així les conse
qüències d'aquest fet foren

. molt més greus perquè el
drenatge de les aigües fou
molt més lent. AI terme de
Benicarló hi ha diverses
zones de reduïdes dimen
sions que s'inunden fre
qüentment i aquest fet ha
estat condicionat en major
o menor mesura per unes
infrastructures mal dissen
yades..

Dins de les obres de
regeneració de la plalja de
Peníscola es va condicio
nar la sortida de pluvials
del camí de la Ratlla del
Terme. Quan hi ha tempo
ral de llevant o plou amb
una certa intensitat diver
ses hores seguides, el

camí s'ompli d'aigua i s'im
pedeix el pas als vehicles.
Abans, quan no hi havia
tanta arena a la plalja, l'ai
gua sortia ràpidament cap
a la mar. Ací l'aigua no té
tanta força com a la ram
bla de Cervera on trenca la
barra de graves i surt cap a
la mar i així, gràcies a l'are
na, l'aigua queda retingu
da. S'han proposat solu
cions com la canalització
fins la vora de la mar o la
instal'lació d'una sèrie de
bombes per llençar l'aigua
cap al Barranquet. La solu
ció provisional adoptada és
la conducció de l'aigua per
un solc a l'arena pegat al
passeig i, per això, estan
instal·lant unes
passareHes de fusta per
poder accedir a la platja.
Un mal disseny inicial obli
ga a adoptar solucions pre
dpitades que encareixen i
desvirtuen el projecte ini
dal.

A principis dels noranta
es va rectificar la trajectòria
de la via del tren al sud de
l'estació per fer possible la
circulació de trens més
ràpids. Es van fer dos pas
sos subterranis al camí de
sant Gregori, un a la N-340
i l'altre a la via del tren.
Des d'un primer moment,
el pas de la N-340 s'omplia

d'aigua amb una pluja de
certa intensitat. El sistema
de drenatge era clarament
insuficient i, a més a més,
el pas rebia tota l'aigua que
recollien els reguers de hi
ha a la vora de la carretera
general. Fou necessària la
instaHadó d'una sèrie de
bombes per treure l'aigua.

El pas de la via del tren
del camí de sant Gregori
normalment no s'omplia
d'aigua, perquè abans de
començar la baixada, la
carretera té un alteró i l'ai
gua queda retinguda. Les
finques que voregen el
camí tenen murets o parets
d'una certa altura que
impedeixen que l'aigua
se'n vaja per dins d'aques
tes propietats cap a la via o
una sèquia que baixa des
del camí Moliners i arreple
ga tota l'aigua de la zona.

. El tros de camí que va des
del pont fins l'ermita de
sant Gregori queda cobert
amb prop de mig metre
d'aigua com va succeir
l'onze i dotze d'abril d'en
guany. Per treure l'aigua es
va col·locar un tub que du
l'aigua retinguda al camí al
pas de la via. El sistema de
drenatge no fou suficient i
el pas es quedà ple d'ai
gua.

Abans, quan plovia amb
certa intensitat, l'aigua
corria per les finques, gran
part s'infiltrava i l'altra feia
punta als camins i carrete
res que actuaven com a
canals de drenatge. La
construcció de murs a les
finques i l'asfaltat a les
carreteres ha augmentat
l'aigua que aquestes
poden portar. Si troben
algun obstacle queden
retingudes i si troben una
zona més baixa com un
pas subterrani s'acumu
len.
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CAMí DE SANT JAUMEI
De Benicarló a Fisterra (25)

Tonyo
Fibla

14-08 DILLUNS
Ponferrada - Campona
raya • Cacabelos - Pie
ros • Villafranca del
Bierzo
Se'ns informa a l'alberg
que per a l'etapa d'avui
ens sortirà a compte
seguir l'antiga nacional VI
així farem cap directa-.
ment i en línia recta a
Camponaraya. Això fem.
Passem el poble, que a
aquest hores del matí
encara està completa
ment mort, i ens dirigim
cap a Cacabelos on
tenim la sort de trobar
tancada la porta de
Prada a Tope. Busquem
un bar per esmorzar. Tot
està tancat. Es veu que
són festes. En trobem un
però no té pa. Anem a
buscar pa. En un forn no
en tenen, en l'altre l'estan
fent, fins que, en el tercer,
en trobem. Tronem al bar
i esmorzem. Seguim cap
a Villafranca a molt bon
pas. Quan passem sobre
la nova autovia, m'en
cenc en flama: quasi no
passa ningú i nosaltres
paga l'impost del dret de
conquesta. La Nova
Planta encara és viva.

Quan apleguem a Villa
franca encara no hi ha
ningú. Anem a l'alberg
municipal,' el del Jato el
deixem per als esotèrics.
L'alberg està tancat però
com els safareigs estan
fóra, em poso a fer la
bugada, que ja en tenia
falta. Els companys se'n
van al poble a treure

diners mestre rento para
compte de les motxilles.
No és que portem massa
cosa de valor, s'han dei
xat les càmeres de fotos.

Ací comença a venir
gent sense motxilla: uns a
xafardejar i altres a agafar
lloc. Quan obrin l'alberg ja
hi ha una bona colla de
gent esperant. Avui és
dilluns i ja hi ha autobús,
això vol dir que els pele
grins dropos poden aple
gar d'on siga. A més avui
comencen a caminar els
de la segona quinzena
d'agost: unes xiques de
Logronyo, unes altres de
Barcelona, ... i gent que ni
aplegarem a conèixer.

Asseguts a la porta de
l'alberg presenciem un
cas molt curiós: apleguen
uns amb una motxilleta
molt petita, entren dins;
tornen a sortir, i quan

TONYO FIBLA

entren per segona vega
da porten el sac de dor
mir. Un diu: "Ara recula
ran i aniran a buscar la
bosseta per a dutxar-se".
No havia acabat de dir-ho
i veiem que tornen a sor
fir i al cap d'uns minuts
ens els veiem a les
saquets a les mans. Vam
esclafir a riure descara
dament.

Després de 'dutxar-nos,
encara és prompte, l'eta
pa ha estat curta. Anem a
comprar per a fer el
sopar. AI súper ens tro
bem el galeguinhos i ens
diuen d'anar a fer una

.cervesa. Els galeguinhos
se'n van cap 'a Vêga ja
que demà, com tenim una
bona pujada, volen fer l'e
tapa més curta i, fugint de
l'aglomeració, dormiran
avui a Vega i demà a
Hospital. Eva, tan certa

com sempre, mirant al
nuvi de reüll, diu: Y ahora; '.
éste, con el sol que cae,
me quiere hacer llegar a
Vega! Són les dues, avui
el sol cau aplomat i fins a
Vega tenen més de 15
Km. i quasi tots per la
nacional amb prou de
trànsit: bon xolló!

Truco a Edita,l'hopita
lera d'O Cebreiro per a
dir-li que demà aplego a
O Cebreiro. Li vaig enviar
una postal des del Burgo
de Ebre dient-li que aple
garia cap al 17 d'agost
però com enguany ha fet '
molt bon temps per cami
nar he avançat dos díes.

Per la nit Paco ens fa
unes petxugues amb
fruits secs.

La nit ha estat terrible:
quin roncador!

No és que ronque fort.
És horrorós! Agarra aire
amb un ronquit potent
durant uns pocs segons,
després queda una bona
estona sense respirar, de

. vegades més d'un minut.
Mentre jo penso: Ja se
m'ha ofegat; el tio eixe se
m'ha mort i jo no l'amorta
llo. De repent, esclata
com una erupció volcàni
ca, solta l'aire tot de cop i
torna a començar la sèrie
i el meu patiment.

Jo pateixo més que el
que s'ofega, tant que al
final, trec l'estoreta de la
motxilla, agarro el sac i
me'n vaig a dormir a la
terrassa.

Fa fresqueta però al
menys podré dormir.

.... ttp:://~~ t:_ re> .... J adlq Ita. _ cc:»~
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Una activitat desbordant tanca el Cicle de Concerts de Primavera

CLAU DE FA

Este cap de setmana se
celebren dues activitats
musicals de gala. Disabte 1
de juny, a les 22 h, a l'Audi
tori el benicarlando Lluís
Vallés i Oriol Espuny oferei-

xen un concert a dos pianos,
on bolcaran la seua profes
sionalitat dins la juventut
d'ambdós intèrprets. Diu
menge 2 a les 20.30, la
Coral Polifònica Benicarlan
da i l'Orquestra de Càmara
del Conservatori Mestre

Feliu oferiran a la Capella
del Col'legi de la Consolació
un Concert Extraordinari,
que comprén una actuació
individual de la Coral Polifò
nica Benicarlanda amb un
renovat repertori i un altra de
l'Orquestra de Cambra del

Conservatori Mestre Feliu,
amb la interpretació de la
Primera Suite per Orquestra
en DoM, de Bach. El fermall
de l'acte el posarà l'actuació
conjunta interpretant el Mag
nificat, d'A. Vivaldi i
l'Nleluuia, de Handel.

El PAl la Tossa genera nous afectats
REDACCIÓ

Salvem la Tossa a través de
la seua portaveu, Susana
Piñana, ha recordat que el
projecte inicial de Programa
d'Actuació Integrada per a la
Tossa, que contempla urba
nitzacions i un camp de golf

"no ha variat en absolut pel
que fa a les seues preten
sions de desviar la carrera
da que es dirigeix a Sant
Mateu", per la qual cosa hi
ha nous propietaris afectats
pel nou traçat proposat que
ho ·desconeixen i es poden
veure sorpresos per la notí-

cia.
Salvem la Tossa recorda

que hi ha molta gent afecta
da que no és propietària de
terrenys afectats directa
ment pel PAl. Piñana recor
da que els accessos al PAl
són un altre motiu a tenir en
compte per aquests, ja que

no se'ls ha comunicat la pro
posta existent "i que sens
dubte els afectarà", una
circumstància que ha moti
vat que molts d'ells no
hagen pogut ni tan sols, pre
sentar al· legacions per des
coneixement.

CÒPIES DIGITALS DE FORMAT MENUT I DE PLÀNOLS
AMPLIACIONS I REDUCCIONS DE L'1 % AL 400%

DIGITALITZACiÓ D'IMATGES

Sant Blai, 2 -12580 BENICARL

www.ajuntamentdebenicarlo.org
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CÒPIES COLORCOPISTERIA

LLIBRERIA
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REDACCIÓ

La web institucional del
consistori de Benicarló, que
es pot consultar a l'adreça
www.ajuntamentdeben¡
carlo.org ha merescut la
consideració del Premi
Tabarca a la Millor web del
País Valencià en l'apartat
d'Institucions. Aquesta web,
que l'any passat va quedar

finalista, ha sigut considera
da guanyadora després de
les deliberacions del jurat
composat per professionals
de la Universitat d'Alacant i
de diferents mitjans de
comunicació.

La web va nàixer fa un
any amb la finalitat de millo
rar l'atenció al ciutadà i pro
mocionar la ciutat i en la
seua elaboració s'ha optat

pel programari lliure per a
reduir el cost de manteni
ment. Josep Taus i Fidel
García han atribuït el mèrit
de la web a la implicació de
tots els departaments del
consistori. La web disposa
de diverses versions, la
més visitada de les quals és
la castellana (66%), segui
da de la valenciana
(27'6%). Com a dada curio-

sa Francisco Pac va desta
car que "la versió en euske
ra es consulta més que l'an
glesa".

Els premis Tabarca arri
ben enguany a la tercera
edició i, entre les webs
guardonades es troben la
de l'Editorial Tirant lo
Blanch, el portal d'oci Lane
tro, l'Hèrcules CF o Vilaweb
Alacant.
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Club Natació Benicarló
C. N. BENICARLÓ

Aquest cap de setmana es
va celebrar a la piscina
Castàlia de Castelló el
CAMPIONAT PROVIN
CIAL BENJAMí on va acu
dir una nudrida represen
tació del Club Natació
Benicarló. Els nadadors
del Club seguint la seua
trajectòria van tornar a la
nostra població amb un
bon balanç del campionat,
en total van obtenir dos
medalles d'OR, quatre de
PLATA i quatre de BRON
ZE a les diferents proves.

DISSABTE
En 50 m Lliures femení
van participar CRISTINA
FERRANDO amb 38,11
que va aconseguir una
meritoria medalla de
BRONZE i JANINA
ROGRíGUEZ amb un
temps de 40,62-

En 50 m Liures masculí
van participar JOSEP
NAVARRO amb un temps
de 38,93, MARC FOIX
amb 39,72, CARLOS DíAZ
amb 41,34 i TONET AVILA
amb 44,38.

En 100 m Braça femení
hem de destacar la meda
lla de PLATA obtinguda
per SUSANA DEL OLMO
amb un temps de 1:45,62.

En 100 m Braça mascu
lí MARCOS FUENTES va
obtenir un temps de
1:48,72.

A la prova de 400 m
Lliures masculí MIGUEL
PI ÑANA va aconseguir la
medalla d'OR proclaman
se CAMPiÓ PROVINCIAL
amb un temps de 5:33,37,
en aquesta prova també
va participar ROBERTO
SANZ amb un temps de
6:14,30.

Per acabar esta primera
jornada l'equip de relleus
masculí del Club, format
per MARCOS FUENTES,
GENIS SENEN, MIGUEL
PIÑANA I ROBERTO
SANZ van aconseguir la
medalla de PLATA a la
prova de 4x100 m Estils
amb un temps de 6:08,24.

DIUMENGE
En aquesta segona jorna
da es van disputar les
següents proves:

Els 100 m Lliures feme
ní la va disputar les nada
dores PAULA SAURA I
SUSANA DEL OLMO amb
un temps de 1,32 i 1,36
respectivament.

En 100 m Lliures mas
culí els nadadors del Club
van ser: ROBERTO SANZ
amb un temps de 1:17,31
obtenint la medalla de

PLATA, MARC FOIX amb
1:34,34 i TONET AVILA
amb 1:38,37.

En 100 m Papallona
femení, la nadadora del
Club va ser JANINA
RODRíGUEZ amb un
temps de 1:59,69.

A la prova de 100 m
Papallona masculí,
MIGUEL PIÑANA va tor
nar a conseguir una nova
medalla d'OR per al club,
amb un temps de 1:22,40
els altres nadadors, MAR
COSFUENTESiCARLOS
DIAZ van fer un temps de
1:39,94 i 1:55,53.

CRISTINA FERRANDO
va conseguir la medalla de
BRONZE en 200 m Estils
femení amb 3:34,28, men
tre que JOSEP NAVARRO

C. N. BENICARLÓ

en la modalitat masculina
va fer un temps de
3:37,62.

I per finalitzar el cam
pionat es van celebrar els
relleus de 4x100 m Lliures
on les nadadores del club
SUSANA DEL .OLMO,
PAULA SAURA,. JANINA
RODRIGUEZ i CRISTINA
FERRANDO van- aconse
guir la tercera posició i
una nova medalla de
BRONZE amb un temps
de 6:27,34 i, l'equip dels
xics, amb MARC FOIX,
ROBERTO DIAZ, MAR
COS FUENTES i MIGUEL
PIÑANA un altra medalla
de BRONZE amb un
temps de 5:48,25.

Pellicer torna amb força
SUSSANNA ANGLÉS

Josep Manuel Pellicer, el
pilot d'enduro que corre
amb KTM de Benicarló ha
tornat amb força del seu
viatge de nuvis , guanyant

la prova de Viver puntuable
per al Campionat Territorial
de la Comunitat. Dins la
categoria Senior Pellicer va
quedar al davant de Pitarch
i Noguera. El recorregut,
segons ens contava el

propi Pellicer va ser: "molt
divers, entretingut i amb
molt bones i difícils triale
res". La prova va comptar
de tres cronos i tres trams.
La marca KTM celebrarà
tres proves, una d'elles va

ser la d'aquest passat cap
de setmana de Viver, les
restants seran les de
Morella i Vilafranca del
Maestrat. El guanyador de
les mateixes es farà amb la
quantitat de 500 euros.



De diumenge a diumengel
Lastima que terminó
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menys capacitada però,
sobretot, una directiva que
conega l'entorn, que cone
ga què necessita el nostre
club per detindre el fins ara
imparable procés de
degradació que ens pot dur
aviat a la desaparició. El
Benicarló, si no hi posa
remei algú pot morir d'ina
nició, sense que ningú faça
obligatòriament res per
enfonsar-lo.

Un parell de reflexions
finals. Primera. Els del
poble del costat han fet
córrer rius i rius de tinta
parlant del seu equip
galàctic i han acabat en
vuité lloc, el Benicarló, amb
la discreció que caracterit
za aquesta entitat i salvant
totes les distàncies que
s'hagen de salvar, ha que
dat nové. Vosté mateix.

I segona. Aquest diu
menge comença a jugar la
promoció el San Jorge.
Des d'ací, com a aficionat
benicarlando, li desitjo tota
la sort que se li pot desitjar
a un equip que fa unes
temporades ens va des
mantellar part de la planti
lla a base de talonari i que,
i això és també una apre
ciació personal, ha fet de la
petulància i la falsa modès
tia el seu estendart.

PACO DELCA5TILLO I

ROOOLFO SERRANO

Navarro al capdavant. I de
David Civera, dels ger
mans Flos, de Cracuel, de
Damià, de Masip, de l'es
pantada de Lucas i els
seus gols. I dèl quitbòxing.
I de la peculiar manera
d'impartir justícia dels àrbi
tres. I de la premsa que se
n'anava a vare el Vinaròs, i
de com ha deixat encara
una mica més buit el camp
"absència del mestre
Palanques. I de la tempo
rada que ve, i de l'assem
blea que m'han dit que hi
ha avui.

l, si convé, de vosté i de
mi, i dels bombos i els
tabals i les falles i, fins i tot,
de Manola .Escobar i les
coplas madridistas recent
ment editades per Pepe "El
Loreño" que, en definitiva,
del que es tracta és d'om
plir les quaranta línies set
manals i poder anar fent
bullir l'olla.

Del partit de Borriana,
poca història, ja' veu. La
premsa provinciana afir
mava que en van ser tres
però que n'hagueren pogut
ser cinc o sis.

I què?
Ara el Benicarló ha de

mirar cap endavant, trac
tar, de bon principi, d'acon
seguir una directiva més o
menys nombrosa, més o

la enmienda i, necessària
ment, de cumplir la peni
tencia. AI llarg de les pro
peres setmanes, és possi
ble, si e.ncara aguanta LA
VEU de Benicarló i no
plega com seria desi~able

per a tots els ciutadans
assenyats i de bé del nos
tre poble" tractaré d'apro
fundir en quins han estat
els condicionants materials
i espirituals que ens han
dut, a empentes i a redo
Ions, a acabar el campio
nat en un digne nové lloc
després d'haver patit tot el
que es podia patir. Les de
san Amaro que diria ma
sogra.

Parlaré, insisteixo, segu
rament, de la gloriosa arri
bada i triomfant sortida
d'Enrique Olmos de la pre
sidència, de l'efímera i
lucrativa estada de Lluís
Adell a la banqueta, dels
tristos blufs esportius que
van esdevindre Martín i
IvilA, dels quatre habitants
de la porteria benicarlanda
(sí, sí, quatre). , dels dos
davanters centres a l'anti
ga usança que van venir
de les Valències i no van
marcar ni un gol. I de la
perseverança del senyor
Marí. I del retorn de Miguel
Arnau i tota la seua enyo
rada troupe amb Domingo. .

S i parlàrem de bous
diríem que aquest
darrer partit de lliga,

perdut pel CDB al camp
del Borriana B (3- O), ha
estat dels anomenats de
ressaca. A la Feria d'Abril
de Sevilla es refereixen
d'aquesta etílica manera a
les corrides que se cele
bren fora d'abonament.
Són com un sonet amb
estrambot, com els ternas
cos dels casaments opu
lents, com els comentaris a
micròfon tancat d'alguns
polítics, embafen.

El campionat per al
Benicarló es va acabar fa
dos diumenges. a casa,
una vegada aconseguida
matemàticament la salva
ció i havent commemorat
amb traques (no tantes
com les del Madrid o· el
València, és clar) el comiat
de la soferta, fidel i envelli
da afició.

Així doncs, més valdrà
deixar córrer aquest'inné
cessari afegit IIíguer i
repassar per damunt
damunt com ha estat una
de les temporades més
dramàtiques, caòtiques i
quistxs de la nostra recent
història. És ara ja hora de
començar amb els
balanços, de tenir dolor de
los pecados, propósito de

Futbol Base del Benihort
GREGORIO SEGARRA

C. F. BENIHORT 6
CD DRAC o
18 Regional
Cadet

El Cadet va finalitzar la
Lliga com la va començar:
guanyant. AI final, un meri
tori quart lloc despréws del
Vila-real, el Castelló i el
Tonín.

C. F. BENIHORT 13
CD DRAC 1
18 Regional
Infantil
Va assegurar la classifica
ció a la zona tranquiLla.

C. F. BENIHORT A
CAmpió de la Lliga
Nord Aleví
A falta de dos partits, l'e
quip Aleví A es va procla
mar campió.
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Atletisme: infantil federatiu per equips

Tots amb el Povet.com!

Aquest dissabte 1 i diumenge 2 el
Povet.com es juga l'ascens al Pavelló

Poliesportiu de Benicarló

C. A. CARNS Ros

Se celebrà diumenge dia 20
de maig a la Pista d'Aire
Lliure 'Riu Túria' de la Ciutat
de Valencia. L'equip infantil
femení estigué integrat per
Caria Vidal: 80 mil (2a

11"17) / 150 mil (2a 20"89);
Andrea Salvador: 500 mil /
80 mt; Isabel Fabregat:
1000 mil (3a 3'29"25) / triple
salt; Miriam Lores: 3.000mll
/ javelina; Gala Amela:
220mt / longitud; Marta
Ferreres: 3km marxa (3a

20'47"84); María Ferrer: pes
(3a 6,20) / disc; Betina Arias:
martell (1 a 18,83 RC inf i
encapçala el rànking
autonòmic infantil de la pre
sent temporada).

REDACCiÓ

CASTRO URDIALES 2
Luisma Haro, Alberto Paz,
Abel Macías, Miñambres,
Liendo, Maroño i Pellón.

POVET.COM 2
Chus, Wallace, Moya, Che
lete i Edu. A més, André,
Moya, Txema i Merchan.

PAVELLÓ
Peru Zaballa de Castro
Urdiales.

ÀRBITRES
Els bilbaíns López Fernan
dez i De Prado García

GOLS
(1-0) Macías, mino 17
(1-1) André, min.21
(2-1) Miñambres, mino 35
(2-2) Moya, mino 37

PENALTIS
(1-0) Maroño

Per una altra banda, pel
que fa al control organitzat
la jornada anterior a les pis
tes d'atletisme de Benicarló,
a la modalitat de 1500m
obstacles el cadet Antonio
José Castro es va aconse
guir un bon resultat amb un
crono de 4'48"6, seguit per
Héctor Hernandez (5'09"8),
qui també va aconseguir
millorar la seua marca.
Marca personal també de
lñaki Giner al superar el llis
tó d'alçada situat a 1'16.

Caldria destacar, així
mateix, Laura Esbrí que ha
millorat la mínima que ja
había aconseguit i li perme
tia participar al Nacional
Juvenil amb un registre de
54"14 en 330mt; i a Jesús

(1-1) André
(1-1) Pellón (Deté Chus)
(1-2) Edu
(2-2) Macías
(2-2) Moya (al pal)
(3-2) Maroño
(3-3) Merchan
(4-3) Luisma Haro
(4-3) Chus (al pal)

Després de 40 minuts d'in
fart, 5 de pròrroga amb una
gran ocasió perduda per
part del Povet.com, la lote
ria dels penals va voler que
fóra el Castro el que se'n
portara la victòria en el pri
mer assalt del play-off d'as
cens a Divisió d'Honor i que
el Povet.com es quedara a
les portes, després d'un
partit en què els jugadors,
acusant importants baixes,
han jugat amb el cap i el
cor.

El matx va ser de poder a
poder perquè el Povet.com
es va trobar a un equip que

Gellida (promesa) en 800
mil (2'04"), tots dos en dife
rents controls realitzats la
setmana passada.

En la 11 Fase de Lliga d'A
tletisme en Divisió d'Honor
celebrada el passat 18 de
maig cal esmentar la partici
pació dels atletes de Beni
carló, Pablo Martínez (F.C.
Barcelona) i Beatriz Ferran
do (Playas de Castellón).
Pablo en Can Dragó (Bar
celona) obtingué la 2a posi
ció en 400 mt (53"45), i Bea
en Serrahima (Barcelona),
va ser la 3a en salt d'altura
(1,60). La següent cita
tindrà lloc el proper 1 de
juny, Pablo a Salamanca, i
Bea en el Gaetà Huguet de
Castelló.

havia preparat el partit com
si es tractara d'una final. Als
17 minuts, els rogets, que
van desenvolupar un joc
intens i ràpid, col'locaven el
1-0 al marcador amb el que
s'arribava al descans, un
resultat advers al què se
sumava l'expulsió de Walla-

C. A. CARNS Ros

Es van celebrar
diumenge passat
a la Pista d'Aire
Lliure 'Riu Túria'

LA VEU

ce.
El campió del Grup B va

disputar cinc minuts de prò
rroga i com el gol d'or no va
arribar, el resultat es va
haver de decidit en una
tanda de penals que va
posar fi a un partit d'infart.



REPOR

DISSABTE I DIUMENGE

Torneig 3x3
al Carrer
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C. B. BENICARLÓ

La notícia ha aparegut a mitjans
estatals com Mundo Deportivo,

Sport, Gigantes del Basket o a la
web oficial de la Lliga ACB. Això

s'hauria de tenir en compte a l'hora
de repartir les subvencions

HORARIS PREVISTOS

Divendres 31 de maig
17.301 Reunió amb els capitans i les capita
nes dels equips al Pavelló Poliesportiu.

Rubén
Burgos

Andrés
Jiménez

Dissabte 1 de juny
10.00-19.451 Torneig 3x3 al Carrer
(12.00) Rubén Burgos, Frederic Castelló i
Paco Torres arriben a la plaça de Sant Bar
tomeu
(TARDA) Andrés Jiménez arriba a la plaça
de Sant Bartomeu
(TARDA) Partit 3x3 entre els famosos

Diumenge 2 de juny
10.00;.11.001 Quarts de final
11.00-12.001 Semifinals
12.151 Final Categoria Benjamins
12.301 Final Categoria Alevins
12.451 Final Categoria Infantils
13.001 Lliurament de premis
21.001 Sopar dels organitzadors

Gigantes del Basket
Una per a cada partici
pant. Es lliurarà dissabte
al matí.

Sortejos
Durant els dos dies se
sortejaran pilotes de bàs
quet, entrades a Universal
Mediterranea Port Aven
tura, patinets, samarretes,
etc.

Revista de la NBA
Una per a cada participant
i per a tots els especta
dors. Es lliurarà dissabte a
la tarda.

Equip subcampió
Copa de subcampió i cinc
patinets.

FINALISTES
Equip guanyador
Copa de campió, cinc
entrades a Port Aventura i
cinc patinets.

REGALS
Més de 10.000 regals
A repartir entre els més de
500 participants. Es lliura
ran diumenge al matí en
bosses individuals.

-fi 11- (Coordinador de la
competició).

Aquest dissabte 1 i diu
menge 2 de de juny se
celebrarà la sexta edició

(11') del Torneig 3x3 al Carrer
>< que organitza el Club Bàs

(li')
quet Benicarló. Els gaire-

~ bé 500 participants, distri
W buïts en uns 100 equips,
Z gaudiran de la presència
c:::: de personatges del món
O del bàsquet com Andrés
I- Jiménez, Rubén Burgos,

jugador que ha estat
jugant els playoffs de la
Lliga ACB, Frederic Cas
telló, el millor jugador de
la Lliga EBA l'any 2001, o
Paco Torres, director de
la revista Gigantes del
Basket. Burgos i Castelló,
de només 23 anys tots
dos, són dos dels valen
cians amb més projecció
de tot l'Estat. Torres és
una de les persones més
impoliants d'Europa pel
que fa al món del bàsquet.
Les persones responsa
bles són Santiago Senar
-pare- (Director del Tor
neig 3x3 al Carrer), José
María García (Coordina
dor), Àlex Gozalbo
(Coordinador i Cap de
Premsa), Manolo L1o
rach (Coordinador del
muntatge i manteniment
del recinte) i Santi Senar
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